
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 28. marts 2022 

 

Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Thomas Graven, Tine Halkjær, 
Karen Louise Reeh, Henrik Larsen, Claus Roholt, Bente Karkov, Ahmed Bibi og Helle Hjorth  
 

Afbud: Kåre Mortensen, Jeppe Nielsen, Caroline Bang 

 

Fraværende: 
 

Referent: Helle Hjorth 

 

Punkt: Punkt 
fremsendt 
af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 
dagsorden, ordstyrer og 
evt. bemærkninger til 
referat fra seneste 
møde   

 
Ordstyrer: Claus 

 

Referat fra sidst:  
Valget til skolebestyrelsen ønskes besluttet igen.  
Referatet er generelt svært at læse, hvis man ikke 
har deltaget i mødet, forslag om at vi får lidt mere 
fylde på. 
Vi retter omkring Thomas Faldslunds udtrædelse af 
SB. 

2. Bestyrelsen  

  

 
Stine Valg til skolebestyrelsen, beslutning ønskes formelt 

gentaget fra seneste møde (se referat fra seneste 
møde). 
 

Vi drøfter baggrunden for forslaget til valg hvert 4. år. 
Vi vender for og imod de forskellige valg.  
 

Vi stemmer om forslaget, Det falder ud til fordel for at 
vi holder valg hvert 4. år fremover. Forslaget er ikke 
enstemmigt besluttet. 

3. Nyt fra eleverne 
  

 
Elevrådet har drøftet skolens fysiske miljø. Meget 
bliver ødelagt (møbler og andet inventar) og der 
bliver ikke passet så godt på inventaret.  
Vi ser gerne at elevrådet kommer tilbage til 
skolebestyrelsen med en model for hvordan vi kan 
passe bedre på skolen og få alle elever med på 
banen. Der foreslås en undersøgelse blandt alle 
elever, hvor der spørges ind til, hvad der skal til, for 
at alle vil finde det motiverende at passe bedre på 
skolen. 
Der var forslag om dukseordning på fællesområder.  



Fra skolebestyrelsen er der forslag om, at der 
etableres en systematik i fht. rengøring og oprydning 
fast på skolen, hvor alle elever deltager i det som et 
projekt. Dette kunne med fordel ske i regi af den 
årlige nationale ‘Danskernes Affaldsindsamling 2022’ 
28. marts - 3. april 2022. 
 

Der var en elevrådsdag i torsdags for hele 
kommunen. Emnet var bl.a. elevrådsvalg. 
 

Skoleboden og prisstigninger er blevet drøfte. 
Faaborgvej slagteren leverer varm ret og pastaret. 
Og en café leverer sandwich.  
   
Skolebestyrelsen foreslår, at vi får sat skolemaden i 
udbud, så vi kan undersøge om vi kan få bedre mad 
til en bedre pris. Vi kunne tænke os, at eleverne dog 
først kom med erfaringer fra andre skoler, herunder 
hvilke gode leverandører de anvender. Eleverne 
vender tilbage til skolebestyrelsen efter endt 
undersøgelse. 
  

4. Nyt fra 
medarbejderne 
  

 
SFO´ens styrkede pædagogiske læreplaner ligger 
på skolens hjemmeside. Der arbejdes med den hver 
14. dag på personalemøder. Drøftelserne er gode og 
giver anledning til at tale om pædagogik. Herudover 
er det et redskab til at koble pædagogisk praksis 
med vores drøftelser. 
 

I skoledelen skal der være 4 lærere færre til 
kommende skoleår. Det kræver noget prioritering i 
opgaverne og lærerne er bekymrede for, om alle 
opgaverne kan nås. Personalesituationen berører 
det samlede pædagogiske personale, da 
pædagogernes opgaver også vil blive forandrede for 
at opgaveløsningen samlet set kan hænge sammen.  

5. Nyt fra ledelsen, 
herunder bl.a. 
budgetopfølgning  

 
Orientering omkring forflyttelse af medarbejdere på 
baggrund af, at vi bliver en klasse færre til næste 
skoleår samt at vi i år har været overnormeret, idet vi 
har haft den mulighed på baggrund af et overskud 
på budgettet. Overskuddet er brugt ved 
sommerferien og vi har derfor kun skolens udmeldte 
budget at arbejde med. 
 

Orientering omkring hvordan vi arbejder fremadrettet 
med et færre antal lærere på skolen gennem brugen 
af vores vejledere samt gennem pædagogernes 
arbejde på skolen.    
Vi kommer til at se på alle muligheder for hvordan vi 
får skoleårets planlægning til at hænge sammen. Det 
gør vi i vores samarbejde med TR og AMR for 
lærere og pædagoger og det vil blive beskrevet i 
hhv. skoleplanen for lærerne og SFO planen for 
pædagogerne.  

HH Vi har valgmøde til skolebestyrelsesvalget onsdag d. 
27.4. kl. 19.00. Hvordan arbejder vi frem mod 



valgmødet, så andre forældre kunne blive 
interesserede i skolebestyrelsesarbejdet? 

 

Sidste frist kandidat 9.maj 2022 

Sidste frist for fredsvalg 11. maj 2022 

 

Stine og Jesper vil arbejde på at få lavet en 
valgplakat. Stine vil gerne have tilsendt et foto af de 
forældrevalgte, som kan komme med på plakaten. 
 

Vi har ordinært skb møde samme aften, skal det 
flyttes eller afholdes efter valgmødet? 

Vi holder skolebestyrelsesmødet d. 27.4. som 
planlagt lige efter valgmødet. 
   

HH Orientering om udviklingsarbejde omkring skolens 
PLC, både det fysiske rum samt indhold. 
Vi så hvor langt vi er kommet på PLC.  

6. Forslag:  

  

7. Evt.   

 
Drøftelse om Valgfag:  
Det ønskes at vi får valgfagsordningen ind i vores 
årshjul, så skolebestyrelsen fortsat har indflydelse på 
hvilke fag der udbydes. Vi sætter punktet på 
dagsordenen i april. 
 

Vikarsituationen 

 


